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CLUB VANGUARDIA

Consulteu les condicions dels descomptes a Clubvanguardia.com o a l’app Club Vanguardia i descobriu tots els avantatges que el Club té reservats per a vosaltres.

+ propostes

Prepareu-vos per degustar
sis llegendaris plats demar
(algues, marisc, peix, plànc-
ton…) alhora que recorreu
l’interior delNautilus, el
misteriós submarí del Capità
Nemo, personatge brillant i
d’obscur passat i protagonis-
ta de la popular obra de Jules
Verne, Vint mil llegües de
viatge submarí.
Dins d’aquest originalmitjà,

recorrereu llocsmítics com
l’Atlàntida, l’IllaMisteriosa,
l’Àrtic o elMediterrani i on
gaudireu d’unaminuciosa
descripció dels paisatges sub-
marins que es visiten i de la
infinitat d’éssers submarins
que els habiten.

A la platja de laBarceloneta,
en un entorn privilegiat i amb
unes espectaculars vistes del
Mediterrani, es troba el
MamarosaBeach, un excel-
lent restaurant que fusiona la

cuina tradicional mediterrà-
nia amb la cuina italiana i on
també podreu gaudir d’una
exclusiva i deliciosa carta de
sushi i sashimi. Amés, també
disposa de zones de lounge,
on podreu anar a relaxar-vos
durant el dia o a vibrar a la nit
amb la sevamúsica i la seva
exquisida oferta coctelera.No
us el podeu perdre!

En un ambient tranquil i rela-
xat, allunyat del bullici turístic
de la Costa Brava i a pocsme-
tres d’on les roques se submer-
geixen a la badia de Roses,
s’erigeix elDraulic, el restau-
rant del xefMarcDescloux.
Un lloc caracteritzat pel bon

gust, la decoració en fusta, i
l’excel·lent cuinamediterrània
que presenta tant en la seva
seleccionada carta com en els
seus amplismenús.
Envoltats pràcticament de

vaixells pescadors, podreu as-
saborir elmillor delmar en els

seus acurats plats, on es busca
constantment l’equilibri entre
les receptes tradicionals de
qualitat i l’atreviment innova-
dor i renovador de la cuinamo-
derna. Això fa que la carta del
Draulic sigui tota una festa de
contrastos i detalls on l’oli d’oli-

va, que el xef elabora amb les
seves pròpiesmans, fa defil
conductor de tot.
D’entre la seva àmplia oferta

gastronòmica podreu degus-
tar exquisits plats com el mos
de foie gras amb textures de
poma, l’arròs melós de plànc-
tonmarí i calamar de potera,
les vieires i peus de porc ibè-
ric o el magret d’ànec autòc-
ton cuit a baixa temperatura.
Gaudiu d’una excel·lent ex-

periència gastronòmica en
aquest raconet de la Costa
Brava i feu-ho amb un 20% de
descompte sobre el total de la
factura presentant la vostra
targeta del Club Vanguardia!

DRAULIC

AV. DIAZ PACHECO, 7-9. ROSES
20% DE DTE. TOTS ELS DIES A

CARTA, MENÚ I BEGUDES
AMB LA TARGETA AL RESTAURANT

MAMAROSA BEACH

MARE NOSTRUM, 19-21. BARCELONA
20% DE DTE. TOTS ELS DIES

A CARTA I BEGUDES
AMB LA TARGETA AL RESTAURANT.
EN CAP DE SETMANA I FESTIUS
UBICACIÓ DE LA TAULA SUBJECTE
A DISPONIBILITAT

BOUQUET: NAUTILUS

ROGER DE LLÚRIA, 35. BARCELONA
20% DE DTE. EN TOTES LES

EXPERIÈNCIES TEMÀTIQUES
AMB EL CODI DE DTE. QUE S’OBTÉ A:

• Clubvanguardia.com
app Club Vanguardia

Excel·lent cuiiinamoderna aRoses

CUINA INTERNACIONAL I SALUDABLE
Plats mediterranis amb records
sicilians us esperen en aquest local
vintage de finals del segle XIX.

WE BISTROT

RONDA SANT PERE, 70. BARCELONA
20% DE DTE. TOTS ELS DIES A

CARTA, MENÚ I BEGUDES
AAMMBBB LLAA TTAARRRGGGEETTAA AALL RRREESSSTTAAUUURRRAANNTT

LA MILLOR CUINA MEDITERRÀNIA
Degusteu la més àmplia oferta en
cerveses d’importació, plats, tapes i
‘montaditos’ en aquest restaurant de
l’Eixample.

PIPER’S TAVERN

BUENOS AIRES, 42. BARCELONA
20% DE DTE. TOTS ELS DIES A

CARTA, MENÚ I BEGUDES (EXCEPTE
EN PROMOCIONS D’ESMORZARS)
AMB LA TARGETA AL RESTAURANT

TAPES, ‘MONTADITOS’ I BRASERIA
Assaboriu el millor de la gastronomia
mediterrània amb tapes, ‘montaditos’
i una gran varietat de productes a la
brasa.

LA TRAMOIA

RAMBLA CATALUNYA, 15. BARCELONA
20% DE DTE. TOTS ELS DIES A

CARTA, MENÚ I BEGUDES
AMB LA TARGETA AL RESTAURANT

Fusió mediterrània Cuina d’immersió
20 % DE DESCOMPTE AL MAMAROSA BEACH 20 % DE DESCOMPTE AL BOUQUET EXPERIENCE

DESCOBRIU DRAULIC, EL RESTAURANT DEMARC DESCLOUX AMB UNESMAGNÍFIQUES VISTES AL GOLF DE

ROSES. I AMB LA TARGETA DEL CLUB VANGUARDIA US PODREU APROFITAR D’UN 20% DE DESCOMPTE!

CUJEDA
Resaltado
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¿Por qué las empresas canarias

pagan menos impuestos?

Se llama Zona Especial Canaria (ZEC) y

opera como un área de baja

tributación, así funciona este peculiar

marco de impuestos en las islas.

FORO FUTURO

EL PAÍS

EL MÉS VIST A...
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ESPANYA AMÈRICA BRASIL CATALUNYA

L’enigma Dencàs

Rosalía fa ballar la biblioteca de Nou Barris

Quan estimàvem McNulty

Destil·lat d’estiu sense mòbil

El català al pati

Feixisme catalanista?

Les institucions al servei de la causa

Ni Messi ni Cristiano: Oliver Atom

L’autor del primer atropellament mortal en patinet

elèctric afronta el pagament d’una multa

L’estrès de controlar 3.500 vols al dia

COMENTARIS

›

< Normes
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Els deu pobles més

bonics de Girona

El turisme espanyol

està enamorat de la

costa catalana

Lloret pugna per

deixar enrere el

turisme de borratxera

MÉS INFORMACIÓ

Cinc platges ideals per anar
amb la canalla aquest estiu

Cinc escapades per cuidar-se

Cuidar el cos i la ment. Aquest podria ser l'epígraf

de les noves vacances. Perquè fer el turista, estirat

en una platja, amb una cervesa a la mà, representa

per a molts una manera de descansar que ja és del

segle passat. Ara, els nous viatgers volen cuidar-se, i

trobar durant els períodes vacacionals el que no es

poden assegurar en les llargues setmanes laborals.

Així que ofertes com la meditació i el ioga enmig de

la natura, els retirs sense aparells tecnològics ni

connexió a internet, els banys de bosc, els concerts

al mar o la importància de la cuina saludable es

multipliquen en hotels i cases rurals, que obren les

portes al benestar com a nou motor del turisme. A

la Costa Brava i a l'interior de Girona tot plegat està

en auge, fins al punt que s'ha creat el primer

postgrau de Turisme i Espiritualitat a la Universitat de Girona.

Edgar Tarrés és una de les persones que hi ha al darrere del moviment

del turisme de benestar a Girona. A través de la seva empresa,

Mindfulkit, ofereix diferents experiències per cuidar-se, algunes en

coordinació amb hotels i cases rurals de la zona. També és el

responsable del primer postgrau de Turisme i Espiritualitat que

impartirà la Universitat de Girona el curs que ve, per promoure la

formació en aquestes àrees. “No es tracta d'una moda, sinó d'una

necessitat. Tothom va estressat, per la feina, la família, la societat, i la

gent busca solucions”.

Les experiències tenen molt a veure amb el mindfulness, la pràctica de

posar plena consciència en el present. Per exemple, ofereix gaudir d'un

concert de connexió amb el mar, en una menorquina que surt del port

de Roses. L'experiència passa per un bany sota els penya-segats

contemplant la posta de sol, un sopar senzill de pa amb tomàquet,

embotits i productes de la zona i un concert amb cants harmònics, bols

tibetans, gongs i didjeridú. (Propers dies: 1, 2, 9, 15, 16, 17, 23, 24 i 31

d'agost).

Una altra de les experiències de Mindfulkit és veure sortir el sol al Parc

Natural del Cap de Creus, on s'arriba fent senderisme abans de lliurar-

se a una sessió de meditació, a la punta Falconera, un dels racons més

espirituals, apartat de qualsevol interrupció. (Properes dates: 7, 10, 14,

18, 25 i 31 d'agost). A més, les sessions de meditació també es fan al

capvespre a la platja dels Palangrers, a Roses, una activitat de promoció

turística realitzada en col·laboració amb l'Ajuntament del municipi.

(Properes dates: 8 i 22 d'agost).

Els banys de bosc són una altra de les iniciatives sanadores que estan en

voga. L'associació Sèlvans promou aquest tipus d'activitats, de connexió

amb la natura i amb un mateix. Actualment, ja treballen en set boscos

de Girona. Es tracta d'un passeig terapèutic dins del bosc, d'entre dues i

tres hores, amb un guia i en grups reduïts d'un màxim de 14 persones.

Silenci, natura, connexió i presència plena són les premisses d'aquesta

experiència.

Per a una estada completa de benestar, a Girona hi ha la casa de

turisme rural Can Felicià, al municipi de Beuda, a la Garrotxa. És un

projecte que promou una manera de viure més sostenible i organitza

retirs en grup de connexió amb un mateix i l'entorn. Ioga,

musicoteràpia, dansa, expressió corporal i teràpies naturals formen

part de la carta, que es pot modelar a mida dels hostes. A més, fan

recessos més especialitzats relacionats amb la criança, la salut o

l'esport. A la Bruguera de Púbol, al municipi empordanès de Púbol,

també ofereixen retirs per cuidar-se, amb sessions de ioga,

dansateràpia o mindfulness.

Seguint aquesta línia han sorgit

restaurants i hotels que no només

es preocupen d'omplir l'estómac,

sinó que ofereixen experiències

que van més enllà. L'Arkhé Hotel

Boutique de Pals és un allotjament

petit i familiar on tenen cura de

cada detall. I aquí no hi ha res més

important que menjar bé. Així que

els esmorzars són nutritius, amb

ingredients de proximitat,

ecològics i saludables. La seva

propietària, Marta Romaní, que és

nutricionista, ensenya les seves receptes equilibrades, nutritives i

delicioses en els seus tallers de cuina. I a Begur, Sa Garrofa és un

restaurant de productes de proximitat i ecològics, amb oferta

flexitariana i vegana, en un entorn natural on hi ha hort i un multiespai

on ofereixen sessions de ioga o meditació. A més, tenen una botiga amb

productes ecològics i un espai per a concerts.

Costa Brava · Turisme platja · Província Girona · Destinacions turístiques · Costes · Catalunya

· Espais naturals · Viatges · Ofertes turístiques · Turisme · Espanya · Medi ambient

NEWSLETTER

Subscriu-te als nostres butlletins

De vacances sense mòbil a la Costa Brava

Les ofertes de turisme de benestar, que inclou alimentació saludable, banys de bosc o sessions de

'mindfulness' en plena natura, es multipliquen a la costa i l'interior de Girona

1 AGO 2019 - 00:00 CEST

 

Un dels idíl·lics esmorzars que ofereix l'Arkhé Hotel Boutique de Pals.

MAR ROCABERT MALTAS

Una de les sessions de 'mindfulness' a la platja, a Roses, que proposa l'empresa Mindfulkit. EDGAR

TARRÉS

Un dels boscos de Girona on l'associació Sèlvans organitza els banys. SÈLVANS

Una de les habitacions de l'Arkhé Hotel

Boutique de Pals.
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la Costa Brava i a l'interior de Girona tot plegat està

en auge, fins al punt que s'ha creat el primer

postgrau de Turisme i Espiritualitat a la Universitat de Girona.

Edgar Tarrés és una de les persones que hi ha al darrere del moviment

del turisme de benestar a Girona. A través de la seva empresa,

Mindfulkit, ofereix diferents experiències per cuidar-se, algunes en

coordinació amb hotels i cases rurals de la zona. També és el

responsable del primer postgrau de Turisme i Espiritualitat que

impartirà la Universitat de Girona el curs que ve, per promoure la

formació en aquestes àrees. “No es tracta d'una moda, sinó d'una

necessitat. Tothom va estressat, per la feina, la família, la societat, i la

gent busca solucions”.

Les experiències tenen molt a veure amb el mindfulness, la pràctica de

posar plena consciència en el present. Per exemple, ofereix gaudir d'un

concert de connexió amb el mar, en una menorquina que surt del port

de Roses. L'experiència passa per un bany sota els penya-segats
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embotits i productes de la zona i un concert amb cants harmònics, bols

tibetans, gongs i didjeridú. (Propers dies: 1, 2, 9, 15, 16, 17, 23, 24 i 31
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capvespre a la platja dels Palangrers, a Roses, una activitat de promoció

turística realitzada en col·laboració amb l'Ajuntament del municipi.
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Els banys de bosc són una altra de les iniciatives sanadores que estan en

voga. L'associació Sèlvans promou aquest tipus d'activitats, de connexió

amb la natura i amb un mateix. Actualment, ja treballen en set boscos

de Girona. Es tracta d'un passeig terapèutic dins del bosc, d'entre dues i

tres hores, amb un guia i en grups reduïts d'un màxim de 14 persones.

Silenci, natura, connexió i presència plena són les premisses d'aquesta

experiència.

Per a una estada completa de benestar, a Girona hi ha la casa de

turisme rural Can Felicià, al municipi de Beuda, a la Garrotxa. És un

projecte que promou una manera de viure més sostenible i organitza

retirs en grup de connexió amb un mateix i l'entorn. Ioga,

musicoteràpia, dansa, expressió corporal i teràpies naturals formen

part de la carta, que es pot modelar a mida dels hostes. A més, fan

recessos més especialitzats relacionats amb la criança, la salut o

l'esport. A la Bruguera de Púbol, al municipi empordanès de Púbol,

també ofereixen retirs per cuidar-se, amb sessions de ioga,

dansateràpia o mindfulness.

Seguint aquesta línia han sorgit

restaurants i hotels que no només

es preocupen d'omplir l'estómac,

sinó que ofereixen experiències

que van més enllà. L'Arkhé Hotel

Boutique de Pals és un allotjament

petit i familiar on tenen cura de

cada detall. I aquí no hi ha res més

important que menjar bé. Així que

els esmorzars són nutritius, amb

ingredients de proximitat,

ecològics i saludables. La seva

propietària, Marta Romaní, que és

nutricionista, ensenya les seves receptes equilibrades, nutritives i

delicioses en els seus tallers de cuina. I a Begur, Sa Garrofa és un

restaurant de productes de proximitat i ecològics, amb oferta

flexitariana i vegana, en un entorn natural on hi ha hort i un multiespai

on ofereixen sessions de ioga o meditació. A més, tenen una botiga amb

productes ecològics i un espai per a concerts.
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Roses, una de las más conocidas poblaciones de la comarca del Alt
Empordà, sobresale en la Costa Brava como destino turístico estival.

En esta ocasión, la lectora Mónica Martínez comparte una serie de
fotografías en Las Fotos de los Lectores de La Vanguardia con
escenaras veraniegas en Roses, una de las destinaciones de verano
más fotografiadas por nuestros lectores y lectoras.

A continuación, reproducimos las fotos en su formato original.

Si te han gustado las fotos, te invitamos a participar en nuestra
encuesta:

¿Qué te parecen las fotos de las escenas de verano en Roses?

Total votos: 0
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LAS FOTOS DE LOS
LECTORES Escenas de verano en Roses

  0 La población del Alt Empordà, una de las más populares de la bella Costa Brava
catalana, sobresale como gran destino estival para los amantes del sol y de la playa
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5 puntos (buena)

10 puntos (muy buena)

25 puntos (excelente)

Los interesados en participar en Las Fotos de los Lectores tan solo
deben escribir un email a la dirección de correo de nuestra sección de
Participación (participacion@lavanguardia.es) adjuntando la
fotografía, explicando detalles de cómo y dónde fue tomada y
aportando los datos del autor para la firma de la imagen. Es
importante indicar en el asunto del correo: ´Fotos de los Lectores´.

¡Participa!

¿Quieres mostrar tus fotografías?

Normas de participación

Últimas noticias
Discrepancias internas en la Lliga con
el sector afín a Manuel Valls

Los Premios Gaudí avanzan su
ceremonia por el adelanto de los Oscar

Cuixart pide unidad y no renunciar al
proyecto político por miedo al castigo
o al dolor

Julio iguala o tal vez supere el mes
más caluroso de la historia

La comunidad LGTBIQ+ árabe israelí
grita por primera vez contra la
violencia

Trump no ve problema por el
lanzamiento de nuevos misiles de
Corea del Norte
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Roses creu que el dispositiu
contra el top manta de
Barcelona no resol el
problema i aposta per més
coordinació policial
ACN Roses.-L’Ajuntament de Roses (Alt Empordà) creu que el dispositiu
policial contra el top manta de Barcelona no resol la problemàtica i aposta per
una major coordinació entre els diferents […]

AGÈNCIES | 02/08/2019

ACN Roses.-L’Ajuntament de Roses (Alt Empordà) creu que el dispositiu policial contra el
top manta de Barcelona no resol la problemàtica i aposta per una major coordinació entre
els diferents cossos per eradicar el fenomen. El regidor de Seguretat del municipi, Joan
Plana, considera que la pressió només dona resultats a “curt termini” i que persegueix “la
fotografia” però que no actua en l’origen del problema, que el municipi també pateix des
de fa anys. Plana admet que el fet que hi hagi una major presència policial té incidència en
el nombre de venedors però que s’hi han de destinar un nombre “ingent” de recursos que
no es poden sostenir en el temps i que obliguen a deixar de prestar altres serveis.

Roses creu que la mesura adoptada a Barcelona per combatre el ‘top manta’ ofereix
resultats a “curt termini” i “busca la fotografia” però que no “resol la problemàtica”. El
regidor de Seguretat del municipi, Joan Plana, admet que la pressió policial té incidència
sobre els venedors però que els recursos que s’hi han de destinar són tan elevats que
obliguen a deixar de prestar altres serveis. Per això, diu, no demanaran importar el model
al seu municipi. “Nosaltres el que volem són estratègies que siguin efectives i que es
puguin sostenir en el temps amb els recursos dels quals disposen”, insisteix. En aquest
sentit, aposta per millorar la coordinació entre els diferents cossos policial i lluitar per
eradicar el problema “d’arrel”. “Crec que és un error enfocar la venda il·legal només des
d’una perspectiva policial cal anar a l’origen en àmbits com el de l’estrangeria”, afegeix.
Buscant la fórmulaEl municipi fa anys que pateix aquest fenomen i ha provat múltiples
fórmules. Entre elles, la seguretat privada. Cap a resultat ser suficientment efectiva i, per
això, aquest any han decidit no repetir-ho. Plana diu que el nombre exacte de venedors és
difícil de quantificar però que el mes de juliol n’han arribat a comptabilitzar al llarg del
passeig de Santa Margarida uns 300, un centenar menys que durant el mateix mes de
l’any passat. Plana ho atribueix a les dificultats que troben per trobar on passar la
temporada i admet que en molts casos hi ha grup de persones que ocupen pisos i després
els relloguen als venedors. Agents de paisàAquest any, l’equip de govern ha reforçat la
plantilla de la Policia Local amb vuit agents i ha restringit les vacances durant els mesos
de juliol i agost per tenir tots els efectius del cos, que actualment compta amb 44 agents.
“Nosaltres fugim de les estratègies propagandístiques per això les actuacions que estem
fent són amb agents de paisà i abans que arribin al passeig marítim”, explica. L’objectiu és
evitar situacions de conflicte i de perill entre els turistes de la zona. Amb aquestes
mesures, assegura, ja han aconseguit comissar més material que en tota la temporada
passada.
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Detecten un niu amb tres polls
d’àliga cuabarrada a
Catalunya, el primer en deu
anys
ACN Roses.-Localitzat un niu amb tres polls d’àliga cuabarrada a Catalunya, el
primer en deu anys. La descoberta l’ha fet l’equip de Biologia de la Conservació
de la Facultat de […]

AGÈNCIES | 01/08/2019

ACN Roses.-Localitzat un niu amb tres polls d’àliga cuabarrada a Catalunya, el primer en
deu anys. La descoberta l’ha fet l’equip de Biologia de la Conservació de la Facultat de
Biologia i de l’Institut de Recerca de la Biodiversitat de la Universitat de Barcelona
(IRBio), en col·laboració amb el Grup de suport de Muntanya del cos d’Agents Rurals. S’ha
detectat al Parc Natural del Cap de Creus gràcies a l’anellament fet a l’espècie. Es tracta
d’una troballa “excepcional”, atès que només s’havien detectat nius amb tres polls en cinc
ocasions a tot Catalunya, fa més de 10 anys. Des del 2005, la reproducció d’aquesta
espècie amenaçada ha anat a la baixa i actualment la mitjana anual es troba per sota d’un
poll per parella.

Les postes triples i la cria de tres polls en l’àliga cuabarrada són força rares a Catalunya on
les àligues usualment ponen dos ous o a vegades només un. Els factors que incideixen en
postes elevades són desconeguts però podrien estar relacionats amb una abundància
important d’aliment al medi, amb el “descans reproductor” d’algunes temporades o les
característiques individuals dels exemplars. En el cas de la nutrició, se sap que
l’abundància d’aliment al medi abans de la posta permet a la femella aconseguir una
condició corporal bona, fer una posta elevada i viable i posteriorment criar els tres polls
amb èxit. El niu localitzat ara pertany a una parella d’àliga cuabarrada present en aquesta
àrea fa pocs anys. De fet, el 2014 va criar per primer cop, i també el 2015, però feia tres
anys que no es reproduïa. Els polls ja han agafat el pes suficient per a emprendre el vol. Un
equip de referència en l’estudi i conservacióL’Equip de Biologia de la Conservació (UB-
IRBio) és un grup de referència des del 1980 en la recerca de l’ecologia de l’àliga
perdiguera o cuabarrada i en l’aportació de solucions per millorar-ne la conservació.
Aquesta espècie, coneguda també com a àliga de Bonelli, en homenatge a l’ornitòleg
Franco Andrea Bonelli —que la va documentar per primer cop el 1819—, està considerada
una espècie en perill al continent europeu. La Generalitat n’està fent el seguiment de la
població d’aquesta espècie, que va patir una gran davallada durant els anys vuitanta i
noranta, quan va arribar a uns mínims històrics. En els darrers anys, però, la població s’ha
estabilitzat i s’observa la colonització d’alguns territoris. En l’actualitat, prop del 80% de
les poblacions europees d’àliga perdiguera es troben a la península Ibèrica. A Catalunya,
de les 85 parelles estimades el 1980 es va passar a només 65 censades l’any 2000. Des de
llavors, però, la població s’ha anat recuperant progressivament, fins a les 77-79 parelles
actuals, 6 de les quals es troben a la demarcació de Girona. La Generalitat treballa per
preservar aquesta espècie a Catalunya. Intervé tenint cura de l’entorn on habita i
minimitzant les activitats humanes que destorbin l’espècie i posin en perill l’èxit
reproductor. També s’han fet actuacions per garantir la presència de les seves preses
potencials, com ara millores de l’hàbitat o repoblacions. A més, en col·laboració amb
empreses elèctriques s’ha reduït l’impacte d’aquestes infraestructures sobre la mortalitat
d’exemplars. Catalunya és l’únic indret de la península Ibèrica on la població d’àliga
cuabarrada s’està recuperant. També s’aprecia aquesta tendència a les Illes Balears, on ha
estat reintroduïda. De fet, la femella de la primera parella reproductora a Mallorca havia
estat recuperada d’un accident al Priorat i va ser donada quan encara era jove.

R E L A C I O N A T S

PP, Ciutadans i Vox
governaran Madrid

Endesa proposa a les
administracions
públiques cofinançar el
deute acumulat a
Catalunya per la pobresa
energètica

Els municipis afectats
per incendi de la Ribera
d’Ebre reclamen
mesures
complementàries a les
aprovades pel Govern

Els municipis afectats
per incendi de la Ribera
d’Ebre reclamen
mesures
complementàries a les
aprovades pel Govern

Veïns del Baix Gaià
tornen a demanar que es
reobri totalment la
rotonda de
Torredembarra

Els municipis afectats
per incendi de la Ribera
d’Ebre reclamen
mesures
complementàries a les
aprovades pel Govern

O P I N I Ó

M I N U T  A  M I N U T

E L S  M É S  L L E G I T S

1 #MarcaEspaña: La distribuïdora

d’embotit més gran de l’Estat ven pernil
polonès dient que és de Granada

2 Dues noves notícies que

enterboleixen encara més la relació de
l’Estat amb el 17-A

3 Expulsen dues dones d’un hotel de

Sueca per parlar en català

4 Denuncien Borrell per un presumpte

cas de corrupció

5 Nou atac de Santi Vila a Carles

Puigdemont

L A  R E P Ú B L I C A  Q U E  V O L E M

La renda bàsica, el repartiment del
treball i el capital social (1a part)

Fem la República . . . . de l’energia

Deixem de ser i pensar com a súbdits i
exercim de republicans lliures

L A  G U I L L O T I N A

N E W S L E T T E R

Email *

Mantenim les teves dades privades i només les
compartim amb tercers que fan possible aquest servei.
Llegeix la nostra política de privacitat.

S U B S C R I U - T E !

JORDI MATAS DALMASES  01/08/2019

GERARD SESÉ  31/07/2019

MARTA ROYO  30/07/2019

Carabasses i al
setembre!

Per què la resposta
a les sentències
està tan verda?

Albert Batlle ha
promès molt
però… Comunicarà
res?

2 3 : 5 2 PP, Ciutadans i Vox
governaran Madrid

2 2 : 1 6 Endesa proposa a les
administracions
públiques cofinançar el
deute acumulat a
Catalunya per la pobresa
energètica

2 2 : 0 6 Els municipis afectats per
incendi de la Ribera
d’Ebre reclamen mesures
complementàries a les
aprovades pel Govern

2 2 : 0 6 Els municipis afectats per
incendi de la Ribera
d’Ebre reclamen mesures
complementàries a les
aprovades pel Govern

2 1 : 3 2 Veïns del Baix Gaià
tornen a demanar que es
reobri totalment la
rotonda de
Torredembarra

E D I T O R I A L

Sempre que els catalans
volen salvar Espanya,
Catalunya és arrasada

Té raó Gabriel Rufián dient en el
discurs d’investidura de Pedro Sánchez
que Espanya no ens roba. Ens roben els
seus dirigents, concretament 20.000M
€ a l’any d’espoli fiscal i és […]

Llegir més >



Feste subscriptor de VilaWeb,
un compromís amb el periodisme i amb el país

Els subscriptors reben cada vespre un correu amb informació dels
continguts que elabora la redacció i disposen de serveis especials, com ara
comentar les notícies i l’editorial, obrir un bloc personal i llegir el diari
sense publicitat o hores abans que els altres lectors. Participen en
l’Assemblea de Lectors i

tenen descomptes a la Botiga. Però
sobretot, amb el seu suport econòmic i el
seu compromís amb el diari, fan posible
que VilaWeb arribi més lluny i a molta
més gent.

Subscriure'm al
butlletí de notícies: Escriu el teu mail

Amb la
col·laboració de:

© Partal, Maresma i Associats sl ContactarL'empresa Contractar publicitat Avís Legal Política privadesa Política de galetes OJD Consell de la Informació Creative Commons

Inici sessió SubscriuteBarcelona País Valencià Apps Botiga In English Avís Legal Ajuda Contacte VW Paper Xarxa VW

En què creu

VilaWeb?

Som un diari al qual tothom pot accedir lliurement gràcies al

suport dels seus lectors compromesos

Vull ferme

subscriptor

ACN > SOCIETAT

Roses creu que el dispositiu contra el top manta de
Barcelona no resol el problema i aposta per més coordinació
policial
El regidor de Seguretat, Joan Plana, diu que només ofereix resultats a "curt termini" i que cal buscar "l'origen" del

fenomen

Aquest text és un servei de l'agència ACN. VilaWeb no ha intervingut ni en la

selecció, ni en la redacció, ni en el contingut de la notícia.
02.08.2019  06:00

Vull subscriurem'hi

ACN Roses.L’Ajuntament de Roses (Alt Empordà) creu que el dispositiu policial contra el top manta

de Barcelona no resol la problemàtica i aposta per una major coordinació entre els diferents cossos per

eradicar el fenomen. El regidor de Seguretat del municipi, Joan Plana, considera que la pressió només

dona resultats a “curt termini” i que persegueix “la fotografia” però que no actua en l’origen del

problema, que el municipi també pateix des de fa anys. Plana admet que el fet que hi hagi una major

presència policial té incidència en el nombre de venedors però que s’hi han de destinar un nombre

“ingent” de recursos que no es poden sostenir en el temps i que obliguen a deixar de prestar altres

serveis.

Roses creu que la mesura adoptada a Barcelona per combatre el ‘top manta’ ofereix resultats a “curt

termini” i “busca la fotografia” però que no “resol la problemàtica”. El regidor de Seguretat del municipi,

Joan Plana, admet que la pressió policial té incidència sobre els venedors però que els recursos que s’hi

han de destinar són tan elevats que obliguen a deixar de prestar altres serveis. Per això, diu, no

demanaran importar el model al seu municipi. “Nosaltres el que volem són estratègies que siguin efectives

i que es puguin sostenir en el temps amb els recursos dels quals disposen”, insisteix. En aquest sentit,

aposta per millorar la coordinació entre els diferents cossos policial i lluitar per eradicar el problema

“d’arrel”. “Crec que és un error enfocar la venda il·legal només des d’una perspectiva policial cal anar a

l’origen en àmbits com el de l’estrangeria”, afegeix. Buscant la fórmulaEl municipi fa anys que pateix

aquest fenomen i ha provat múltiples fórmules. Entre elles, la seguretat privada. Cap a resultat ser

suficientment efectiva i, per això, aquest any han decidit no repetirho. Plana diu que el nombre exacte de

venedors és difícil de quantificar però que el mes de juliol n’han arribat a comptabilitzar al llarg del

passeig de Santa Margarida uns 300, un centenar menys que durant el mateix mes de l’any passat. Plana

ho atribueix a les dificultats que troben per trobar on passar la temporada i admet que en molts casos hi

ha grup de persones que ocupen pisos i després els relloguen als venedors. Agents de paisàAquest any,

l’equip de govern ha reforçat la plantilla de la Policia Local amb vuit agents i ha restringit les vacances

durant els mesos de juliol i agost per tenir tots els efectius del cos, que actualment compta amb 44

agents. “Nosaltres fugim de les estratègies propagandístiques per això les actuacions que estem fent són

amb agents de paisà i abans que arribin al passeig marítim”, explica. L’objectiu és evitar situacions de

conflicte i de perill entre els turistes de la zona. Amb aquestes mesures, assegura, ja han aconseguit

comissar més material que en tota la temporada passada.

Per a VilaWeb el vostre suport ho és tot

Sostenir un esforç editorial del nivell i el compromís de VilaWeb, únicament

amb la publicitat, és molt difícil. Per això necessitem encara molts subscriptors

nous per a allunyar qualsevol ombra de dificultats per al diari. Per a vosaltres

aquest és un esforç petit, però creieunos quan us diem que per a nosaltres el

vostre suport ho és tot.

Podeu fervos subscriptors de VilaWeb en aquesta pàgina.

Vicent Partal

Director de VilaWeb

Comparteix a Facebook Comparteix a Twitter

Subscriurem'hiLes notícies de VilaWeb al teu correu

ÚLTIMES NOTÍCIES

06:00 La cultura popular als Països

Catalans, a debat

05:00 La Resclosa: “És necessari que

les arrels estiguin molt imbricades per

a poder experimentar musicalment”

21:55 Ximo Puig reclama al govern

espanyol 300 milions per l’atenció

sanitària als desplaçats

21:50 El tapís de Miró enterrat sota

les Torres Bessones

21:50 Les bases de la CUP refusen

d’enterrar les sigles a les pròximes

eleccions

21:50 President Torra: això dels

Mossos és intolerable

21:50 Un mapa cada dia: la població de

la Terra està molt mal repartida

21:50 Carme Pinós: ‘Els homes de la

meva generació no m’entenien, es

pensaven que jo era pura ambició’

21:50 Més per Menorca apressa el

govern a activar l’Oficina de Drets

Lingüístics

FavoritSense anuncis

País Opinió Món Societat Cultura Economia Ciència Blocs Locals Publicacions ACN

Agricultura Comunicació Cultura Economia Política Societat



Compartir a TwitterCompartir a Facebook

emporda.info » Comarca

Roses

Joan Plana: «Serà de les més grans
fites vitals que tindré a la meva vida
i em fa enormement feliç»
«Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha portat les
negociacions. Té tota la nostra lleialtat»

Sònia Duñach  29.07.2019 | 19:44

Historiador i periodista. Va ser regidor a l'oposició
i portaveu d'Esquerra Republicana a Roses en el
darrer mandat. També va assumir el càrrec de
Conseller Comarcal. Ara, però, forma part de
l'equip de govern i, si tot va bé, serà l'alcalde de
Roses al 2021.

Joan Plana (Roses, 1990), va encapçalar la llista
d'Esquerra Republicana (ERC) a Roses. A les
darreres eleccions va obtenir quatre regidors,
quedant-se a trenta vots de la força guanyadora, de
l'actual alcaldessa Montse Mindan.

Quan va veure el resultat de les eleccions, veia
possible pactar amb JUNTS i GdP?

(Silenci) Veure, el veia. Però l'imaginava difícil. Pactar entre dues forces que tenen els mateixos vots,
amb una diferència de 30 votants, i compartir l'alcaldia no és una cosa fàcil. Normalment és fruit de
negociacions dures i d'esgarrapades, amenaces de pactes amb tercers, i per esgotament s'hi arriba.
Però no va ser així. La primera reunió amb JUNTS, la proposta de governar plegats, amb igualtat de
responsabilitats, i compartir l'alcaldia va ser d'ells. Ens va sorprendre.

Potser teniu més coses en comú de les que us pensàveu?

En una negociació hi ha dues coses: quants punts t'uneixen i l'actitud amb la qual hi vas. Pots anar-hi
tibant la corda, pensant a treure un millor pacte per a tu, o amb una actitud més positiva, amb el risc
que la persona que tens al davant se n'aprofiti. Crec sincerament que les tres parts vam anar amb una
actitud positiva.

Roses ja no té cap partit a l'oposició independentista.

És cert que les tres forces que conformem l'equip som sobiranistes. Però quan vam parlar del
possible acord, així com en el document del 12 de juny del Pacte de Canyelles, no ens definíem com un
govern independentista, perquè no ens ha unit la nostra posició respecte al país, és un pacte municipal.
Malgrat que és un tema important, el fet que ens uníssim únicament pel caràcter sobiranista per
governar quatre anys, seria un acord pobre. El nostre és un acord municipal que el tiraran endavant
partits independentistes.

Però si un elector sobiranista no està content amb el govern, en principi no li quedaria opció.

La nostra intenció és que el conjunt dels ciutadans, siguin o no independentistes, puguin estar
contents del govern. Per part nostra es tracta d'evitar que l'electorat pugui estar descontent. Volem
generar confiança. A partir d'aquí haurà de ser el mateix ciutadà.

Com és entrar per primera vegada al govern?

Com a grup hem entrat en tres etapes diferents i vist amb perspectiva fins i tot pot ser bo. Primer,
passant de ser un grup extraparlamentari, com érem del 2011 al 2015, a ser un grup amb representació
a l'oposició. El sol fet de ser regidor a l'oposició ja t'ajuda a entendre la dinàmica i les problemàtiques,
fent una radiografia de l'ajuntament i el municipi. La segona etapa és la que estem vivint ara, passar de
ser oposició a estar a l'equip de govern. Aquí hi ha un altre salt, perquè has d'aprendre temes de
l'administració com les contractacions o el personal. Això et dona moltes més eines per conèixer en
profunditat com és la teva ciutat i abordar les problemàtiques. Aquesta fase, els quatre regidors l'hem
abordat sense supèrbia, però amb molta il·lusió i ganes d'aportar moltes coses. I llavors, i si tot va bé,
hi haurà una última etapa, de tenir l'alcaldia. Aquesta sí que serà una responsabilitat meva. Serà la
primera vegada que ERC tindrà un alcalde a Roses des de 1938, hem d'estar molt contents.

Què representa per a vostè?

Personalment, segur que serà de les més grans fites vitals que tindré a la meva vida. I més una
persona com jo que, des de molt jove, tinc vocació política, i concretament política municipal. Per a
mi, aquesta possibilitat és un enorme honor, una gran il·lusió i fins i tot un punt d'orgull personal. Em
fa enormement feliç (Riu). Mai estaré prou agraït. Tot i que també hi ha un punt de vertigen quan
penses en el dia que agafaràs la vara, perquè hi ha una responsabilitat molt gran.

I més si des de 1938 no hi havia un d'ERC, oi?

Recordo que, quan vaig entrar a la secció local, l'objectiu històric era obtenir el segon regidor, que a
més a més no arribava mai. El 2007 vam tenir una crisi interna greu que va provocar que el 2011 no ens
presentéssim amb les sigles d'ERC. Teníem unes perspectives difícils. Ara, com a partit, és una
satisfacció poder tenir l'alcaldia més de 80 anys després i tenint en compte les dificultats per les quals
hem passat a escala interna i que Roses és una ciutat on tradicionalment no havia sigut un espai
procliu per a ERC.

Pot afectar el relleu a mig mandat al tarannà de l'Ajuntament, per a la ciutadania o pels projectes
endegats?

És clar que la Montse té la seva manera de treballar i jo la meva, i en moltes coses són diferents. Però
el programa de govern, els grans eixos, forma part del pacte de Canyelles independentment de qui sigui
l'alcalde. Però el més important és que els regidors seran els mateixos. Tinc molt clar que no volem
dedicar dos anys a esperar el relleu, estem il·lusionats de treballar des del primer dia! Per tant el gruix
de projectes no es veurà alterat.

Diuen que l'alcalde juga amb avantatge en unes eleccions. En el seu cas, tindrà els dos darrers anys
per governar.

Totes les parts vam entendre que el més lògic era que l'alcaldessa en funcions seguís dos anys més, i
no crear una disfuncionalitat. És veritat que és un cert avantatge.

Però també es diu que l'alcalde és l'únic que pot perdre unes eleccions.

Recau molt més la responsabilitat. Justament el que ens ha passat en les darreres eleccions és que
teníem molt més a guanyar que a perdre. Això no ens passarà el 2023. Per tant, suposa un avantatge,
però també una responsabilitat afegida. Tota manera podríem córrer el risc que hi hagi un trencament
del govern abans que es produeixi el relleu, cosa poc probable perquè la relació entre els socis és molt
bona, i, sincerament, la Montse Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha
portat les negociacions. Té tota la nostra lleialtat.

Què en pensa dels càrrecs múltiples d'alcaldes i regidors? Pot afectar el poble?

D'entrada, cal tenir en compte que per formar part d'administracions supralocals s'ha de ser regidor o
alcalde. A partir d'aquí, cada persona pot preveure el volum de feina i el grau de responsabilitat.

Quins projectes té ara per tirar endavant?

En temes de seguretat, hem posat fil a l'agulla a una aposta contundent per l'ordenació de la circulació
de moltes zones, i començarem per Mas Oliva, millorant la seguretat, aconseguint més aparcaments, i
ho complementarem amb una participació ciutadana amb l'Àrea de Seguretat i la d'Infraestructures.

Però no estaria bé fer la participació abans?

Primer cal aplicar les decisions de criteri tècnic, sobretot en mobilitat i seguretat. A partir de
l'experiència, els veïns podran aportar tots aquells punts que no s'han solucionat, i abordar totes les
demandes ciutadanes.

Continua posant sobre la taula el soterrament de l'avinguda de Roda i de l'aparcament?

No és un projecte que hàgim de soterrar, és una infraestructura de futur. Hem d'analitzar les
necessitats, el pressupost i les normatives de planejament que ens afecten o afectaran.

Com es posicionen ara en el tema del top manta amb els socis de govern?

Tot el que és competència municipal compartim criteri. No és una responsabilitat exclusiva de
l'Ajuntament, però tenim l'obligació de posar-hi totes les eines.

L'estratègia, ara, són actuacions de paisà i fora del Passeig, és menys visible, però és molt més
efectiva.

En dades actualitzades, ja tenim més decomisos que en tot l'estiu passat. Per tant, així garantim millor
la seguretat dels agents, dels manters i dels vianants.

Més informació

Sánchez demana «responsabilitat i generositat» als partits i assenyala la via portuguesa.

Musica D'Nits proposa un recital de piano a càrrec de Daniel Ligorio a la Ciutadella de Roses.

ERC no valida el cartipàs del Consell Comarcal.
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Roses

Joan Plana: «Serà de les més grans
fites vitals que tindré a la meva vida
i em fa enormement feliç»
«Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha portat les
negociacions. Té tota la nostra lleialtat»

Sònia Duñach  29.07.2019 | 19:44

Historiador i periodista. Va ser regidor a l'oposició
i portaveu d'Esquerra Republicana a Roses en el
darrer mandat. També va assumir el càrrec de
Conseller Comarcal. Ara, però, forma part de
l'equip de govern i, si tot va bé, serà l'alcalde de
Roses al 2021.

Joan Plana (Roses, 1990), va encapçalar la llista
d'Esquerra Republicana (ERC) a Roses. A les
darreres eleccions va obtenir quatre regidors,
quedant-se a trenta vots de la força guanyadora, de
l'actual alcaldessa Montse Mindan.

Quan va veure el resultat de les eleccions, veia
possible pactar amb JUNTS i GdP?

(Silenci) Veure, el veia. Però l'imaginava difícil. Pactar entre dues forces que tenen els mateixos vots,
amb una diferència de 30 votants, i compartir l'alcaldia no és una cosa fàcil. Normalment és fruit de
negociacions dures i d'esgarrapades, amenaces de pactes amb tercers, i per esgotament s'hi arriba.
Però no va ser així. La primera reunió amb JUNTS, la proposta de governar plegats, amb igualtat de
responsabilitats, i compartir l'alcaldia va ser d'ells. Ens va sorprendre.

Potser teniu més coses en comú de les que us pensàveu?

En una negociació hi ha dues coses: quants punts t'uneixen i l'actitud amb la qual hi vas. Pots anar-hi
tibant la corda, pensant a treure un millor pacte per a tu, o amb una actitud més positiva, amb el risc
que la persona que tens al davant se n'aprofiti. Crec sincerament que les tres parts vam anar amb una
actitud positiva.

Roses ja no té cap partit a l'oposició independentista.

És cert que les tres forces que conformem l'equip som sobiranistes. Però quan vam parlar del
possible acord, així com en el document del 12 de juny del Pacte de Canyelles, no ens definíem com un
govern independentista, perquè no ens ha unit la nostra posició respecte al país, és un pacte municipal.
Malgrat que és un tema important, el fet que ens uníssim únicament pel caràcter sobiranista per
governar quatre anys, seria un acord pobre. El nostre és un acord municipal que el tiraran endavant
partits independentistes.

Però si un elector sobiranista no està content amb el govern, en principi no li quedaria opció.

La nostra intenció és que el conjunt dels ciutadans, siguin o no independentistes, puguin estar
contents del govern. Per part nostra es tracta d'evitar que l'electorat pugui estar descontent. Volem
generar confiança. A partir d'aquí haurà de ser el mateix ciutadà.

Com és entrar per primera vegada al govern?

Com a grup hem entrat en tres etapes diferents i vist amb perspectiva fins i tot pot ser bo. Primer,
passant de ser un grup extraparlamentari, com érem del 2011 al 2015, a ser un grup amb representació
a l'oposició. El sol fet de ser regidor a l'oposició ja t'ajuda a entendre la dinàmica i les problemàtiques,
fent una radiografia de l'ajuntament i el municipi. La segona etapa és la que estem vivint ara, passar de
ser oposició a estar a l'equip de govern. Aquí hi ha un altre salt, perquè has d'aprendre temes de
l'administració com les contractacions o el personal. Això et dona moltes més eines per conèixer en
profunditat com és la teva ciutat i abordar les problemàtiques. Aquesta fase, els quatre regidors l'hem
abordat sense supèrbia, però amb molta il·lusió i ganes d'aportar moltes coses. I llavors, i si tot va bé,
hi haurà una última etapa, de tenir l'alcaldia. Aquesta sí que serà una responsabilitat meva. Serà la
primera vegada que ERC tindrà un alcalde a Roses des de 1938, hem d'estar molt contents.

Què representa per a vostè?

Personalment, segur que serà de les més grans fites vitals que tindré a la meva vida. I més una
persona com jo que, des de molt jove, tinc vocació política, i concretament política municipal. Per a
mi, aquesta possibilitat és un enorme honor, una gran il·lusió i fins i tot un punt d'orgull personal. Em
fa enormement feliç (Riu). Mai estaré prou agraït. Tot i que també hi ha un punt de vertigen quan
penses en el dia que agafaràs la vara, perquè hi ha una responsabilitat molt gran.

I més si des de 1938 no hi havia un d'ERC, oi?

Recordo que, quan vaig entrar a la secció local, l'objectiu històric era obtenir el segon regidor, que a
més a més no arribava mai. El 2007 vam tenir una crisi interna greu que va provocar que el 2011 no ens
presentéssim amb les sigles d'ERC. Teníem unes perspectives difícils. Ara, com a partit, és una
satisfacció poder tenir l'alcaldia més de 80 anys després i tenint en compte les dificultats per les quals
hem passat a escala interna i que Roses és una ciutat on tradicionalment no havia sigut un espai
procliu per a ERC.

Pot afectar el relleu a mig mandat al tarannà de l'Ajuntament, per a la ciutadania o pels projectes
endegats?

És clar que la Montse té la seva manera de treballar i jo la meva, i en moltes coses són diferents. Però
el programa de govern, els grans eixos, forma part del pacte de Canyelles independentment de qui sigui
l'alcalde. Però el més important és que els regidors seran els mateixos. Tinc molt clar que no volem
dedicar dos anys a esperar el relleu, estem il·lusionats de treballar des del primer dia! Per tant el gruix
de projectes no es veurà alterat.

Diuen que l'alcalde juga amb avantatge en unes eleccions. En el seu cas, tindrà els dos darrers anys
per governar.

Totes les parts vam entendre que el més lògic era que l'alcaldessa en funcions seguís dos anys més, i
no crear una disfuncionalitat. És veritat que és un cert avantatge.

Però també es diu que l'alcalde és l'únic que pot perdre unes eleccions.

Recau molt més la responsabilitat. Justament el que ens ha passat en les darreres eleccions és que
teníem molt més a guanyar que a perdre. Això no ens passarà el 2023. Per tant, suposa un avantatge,
però també una responsabilitat afegida. Tota manera podríem córrer el risc que hi hagi un trencament
del govern abans que es produeixi el relleu, cosa poc probable perquè la relació entre els socis és molt
bona, i, sincerament, la Montse Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha
portat les negociacions. Té tota la nostra lleialtat.

Què en pensa dels càrrecs múltiples d'alcaldes i regidors? Pot afectar el poble?

D'entrada, cal tenir en compte que per formar part d'administracions supralocals s'ha de ser regidor o
alcalde. A partir d'aquí, cada persona pot preveure el volum de feina i el grau de responsabilitat.

Quins projectes té ara per tirar endavant?

En temes de seguretat, hem posat fil a l'agulla a una aposta contundent per l'ordenació de la circulació
de moltes zones, i començarem per Mas Oliva, millorant la seguretat, aconseguint més aparcaments, i
ho complementarem amb una participació ciutadana amb l'Àrea de Seguretat i la d'Infraestructures.

Però no estaria bé fer la participació abans?

Primer cal aplicar les decisions de criteri tècnic, sobretot en mobilitat i seguretat. A partir de
l'experiència, els veïns podran aportar tots aquells punts que no s'han solucionat, i abordar totes les
demandes ciutadanes.

Continua posant sobre la taula el soterrament de l'avinguda de Roda i de l'aparcament?

No és un projecte que hàgim de soterrar, és una infraestructura de futur. Hem d'analitzar les
necessitats, el pressupost i les normatives de planejament que ens afecten o afectaran.

Com es posicionen ara en el tema del top manta amb els socis de govern?

Tot el que és competència municipal compartim criteri. No és una responsabilitat exclusiva de
l'Ajuntament, però tenim l'obligació de posar-hi totes les eines.

L'estratègia, ara, són actuacions de paisà i fora del Passeig, és menys visible, però és molt més
efectiva.

En dades actualitzades, ja tenim més decomisos que en tot l'estiu passat. Per tant, així garantim millor
la seguretat dels agents, dels manters i dels vianants.

Més informació

Sánchez demana «responsabilitat i generositat» als partits i assenyala la via portuguesa.

Musica D'Nits proposa un recital de piano a càrrec de Daniel Ligorio a la Ciutadella de Roses.

ERC no valida el cartipàs del Consell Comarcal.
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Joan Plana: «Serà de les més grans
fites vitals que tindré a la meva vida
i em fa enormement feliç»
«Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha portat les
negociacions. Té tota la nostra lleialtat»

Sònia Duñach  29.07.2019 | 19:44

Historiador i periodista. Va ser regidor a l'oposició
i portaveu d'Esquerra Republicana a Roses en el
darrer mandat. També va assumir el càrrec de
Conseller Comarcal. Ara, però, forma part de
l'equip de govern i, si tot va bé, serà l'alcalde de
Roses al 2021.

Joan Plana (Roses, 1990), va encapçalar la llista
d'Esquerra Republicana (ERC) a Roses. A les
darreres eleccions va obtenir quatre regidors,
quedant-se a trenta vots de la força guanyadora, de
l'actual alcaldessa Montse Mindan.

Quan va veure el resultat de les eleccions, veia
possible pactar amb JUNTS i GdP?

(Silenci) Veure, el veia. Però l'imaginava difícil. Pactar entre dues forces que tenen els mateixos vots,
amb una diferència de 30 votants, i compartir l'alcaldia no és una cosa fàcil. Normalment és fruit de
negociacions dures i d'esgarrapades, amenaces de pactes amb tercers, i per esgotament s'hi arriba.
Però no va ser així. La primera reunió amb JUNTS, la proposta de governar plegats, amb igualtat de
responsabilitats, i compartir l'alcaldia va ser d'ells. Ens va sorprendre.

Potser teniu més coses en comú de les que us pensàveu?

En una negociació hi ha dues coses: quants punts t'uneixen i l'actitud amb la qual hi vas. Pots anar-hi
tibant la corda, pensant a treure un millor pacte per a tu, o amb una actitud més positiva, amb el risc
que la persona que tens al davant se n'aprofiti. Crec sincerament que les tres parts vam anar amb una
actitud positiva.

Roses ja no té cap partit a l'oposició independentista.

És cert que les tres forces que conformem l'equip som sobiranistes. Però quan vam parlar del
possible acord, així com en el document del 12 de juny del Pacte de Canyelles, no ens definíem com un
govern independentista, perquè no ens ha unit la nostra posició respecte al país, és un pacte municipal.
Malgrat que és un tema important, el fet que ens uníssim únicament pel caràcter sobiranista per
governar quatre anys, seria un acord pobre. El nostre és un acord municipal que el tiraran endavant
partits independentistes.

Però si un elector sobiranista no està content amb el govern, en principi no li quedaria opció.

La nostra intenció és que el conjunt dels ciutadans, siguin o no independentistes, puguin estar
contents del govern. Per part nostra es tracta d'evitar que l'electorat pugui estar descontent. Volem
generar confiança. A partir d'aquí haurà de ser el mateix ciutadà.

Com és entrar per primera vegada al govern?

Com a grup hem entrat en tres etapes diferents i vist amb perspectiva fins i tot pot ser bo. Primer,
passant de ser un grup extraparlamentari, com érem del 2011 al 2015, a ser un grup amb representació
a l'oposició. El sol fet de ser regidor a l'oposició ja t'ajuda a entendre la dinàmica i les problemàtiques,
fent una radiografia de l'ajuntament i el municipi. La segona etapa és la que estem vivint ara, passar de
ser oposició a estar a l'equip de govern. Aquí hi ha un altre salt, perquè has d'aprendre temes de
l'administració com les contractacions o el personal. Això et dona moltes més eines per conèixer en
profunditat com és la teva ciutat i abordar les problemàtiques. Aquesta fase, els quatre regidors l'hem
abordat sense supèrbia, però amb molta il·lusió i ganes d'aportar moltes coses. I llavors, i si tot va bé,
hi haurà una última etapa, de tenir l'alcaldia. Aquesta sí que serà una responsabilitat meva. Serà la
primera vegada que ERC tindrà un alcalde a Roses des de 1938, hem d'estar molt contents.

Què representa per a vostè?

Personalment, segur que serà de les més grans fites vitals que tindré a la meva vida. I més una
persona com jo que, des de molt jove, tinc vocació política, i concretament política municipal. Per a
mi, aquesta possibilitat és un enorme honor, una gran il·lusió i fins i tot un punt d'orgull personal. Em
fa enormement feliç (Riu). Mai estaré prou agraït. Tot i que també hi ha un punt de vertigen quan
penses en el dia que agafaràs la vara, perquè hi ha una responsabilitat molt gran.

I més si des de 1938 no hi havia un d'ERC, oi?

Recordo que, quan vaig entrar a la secció local, l'objectiu històric era obtenir el segon regidor, que a
més a més no arribava mai. El 2007 vam tenir una crisi interna greu que va provocar que el 2011 no ens
presentéssim amb les sigles d'ERC. Teníem unes perspectives difícils. Ara, com a partit, és una
satisfacció poder tenir l'alcaldia més de 80 anys després i tenint en compte les dificultats per les quals
hem passat a escala interna i que Roses és una ciutat on tradicionalment no havia sigut un espai
procliu per a ERC.

Pot afectar el relleu a mig mandat al tarannà de l'Ajuntament, per a la ciutadania o pels projectes
endegats?

És clar que la Montse té la seva manera de treballar i jo la meva, i en moltes coses són diferents. Però
el programa de govern, els grans eixos, forma part del pacte de Canyelles independentment de qui sigui
l'alcalde. Però el més important és que els regidors seran els mateixos. Tinc molt clar que no volem
dedicar dos anys a esperar el relleu, estem il·lusionats de treballar des del primer dia! Per tant el gruix
de projectes no es veurà alterat.

Diuen que l'alcalde juga amb avantatge en unes eleccions. En el seu cas, tindrà els dos darrers anys
per governar.

Totes les parts vam entendre que el més lògic era que l'alcaldessa en funcions seguís dos anys més, i
no crear una disfuncionalitat. És veritat que és un cert avantatge.

Però també es diu que l'alcalde és l'únic que pot perdre unes eleccions.

Recau molt més la responsabilitat. Justament el que ens ha passat en les darreres eleccions és que
teníem molt més a guanyar que a perdre. Això no ens passarà el 2023. Per tant, suposa un avantatge,
però també una responsabilitat afegida. Tota manera podríem córrer el risc que hi hagi un trencament
del govern abans que es produeixi el relleu, cosa poc probable perquè la relació entre els socis és molt
bona, i, sincerament, la Montse Mindan és mereixedora de la nostra confiança per la manera com ha
portat les negociacions. Té tota la nostra lleialtat.

Què en pensa dels càrrecs múltiples d'alcaldes i regidors? Pot afectar el poble?

D'entrada, cal tenir en compte que per formar part d'administracions supralocals s'ha de ser regidor o
alcalde. A partir d'aquí, cada persona pot preveure el volum de feina i el grau de responsabilitat.

Quins projectes té ara per tirar endavant?

En temes de seguretat, hem posat fil a l'agulla a una aposta contundent per l'ordenació de la circulació
de moltes zones, i començarem per Mas Oliva, millorant la seguretat, aconseguint més aparcaments, i
ho complementarem amb una participació ciutadana amb l'Àrea de Seguretat i la d'Infraestructures.

Però no estaria bé fer la participació abans?

Primer cal aplicar les decisions de criteri tècnic, sobretot en mobilitat i seguretat. A partir de
l'experiència, els veïns podran aportar tots aquells punts que no s'han solucionat, i abordar totes les
demandes ciutadanes.

Continua posant sobre la taula el soterrament de l'avinguda de Roda i de l'aparcament?

No és un projecte que hàgim de soterrar, és una infraestructura de futur. Hem d'analitzar les
necessitats, el pressupost i les normatives de planejament que ens afecten o afectaran.

Com es posicionen ara en el tema del top manta amb els socis de govern?

Tot el que és competència municipal compartim criteri. No és una responsabilitat exclusiva de
l'Ajuntament, però tenim l'obligació de posar-hi totes les eines.

L'estratègia, ara, són actuacions de paisà i fora del Passeig, és menys visible, però és molt més
efectiva.

En dades actualitzades, ja tenim més decomisos que en tot l'estiu passat. Per tant, així garantim millor
la seguretat dels agents, dels manters i dels vianants.

Més informació

Sánchez demana «responsabilitat i generositat» als partits i assenyala la via portuguesa.

Musica D'Nits proposa un recital de piano a càrrec de Daniel Ligorio a la Ciutadella de Roses.

ERC no valida el cartipàs del Consell Comarcal.
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Musica D'Nits proposa un recital de
piano a càrrec de Daniel Ligorio a la
Ciutadella de Roses
El Cicle Música D'Nits finalitzarà el 10 d'agost al Castell de la Trinitat

EMORDA.INFO  01.08.2019 | 10:34

El Cicle Música D'Nits arriba aquest diumenge al
seu quart concert de la temporada, oferint una
nova oportunitat per gaudir d'una vetllada musical
amb l'església romànica de la Ciutadella de Roses
com a escenari. En aquesta ocasió, el concert
anirà a càrrec del pianista Daniel Ligorio, que
oferirà el seu recital «Embrujo en París» amb obres
de Manuel de Falla, Claude Debussy i Ricard Viñes.

L'estiu de 1910 l'escriptor i poeta francès Piere
Louys va organitzar a casa seva un sopar al qual
van assistir gran nombre d'artistes, entre ells Debussy, de Falla i Viñes. «Embrujo en París» és una
fantasia del pianista Daniel Ligorio sobre l'intercanvi cultural i artístic que els tres compositors van
viure durant aquella vetllada, posant en comú un món d'idees diferents entorn a la música en un
context comú, el de París de canvi de segle.

Ligorio s'imagina els artistes rememorant les seves vides i expressant expectatives, per la qual cosa
divideix el concert que oferirà el proper diumenge en vuit seccions que, a través d'una selecció de
peces dels tres autors, mostren els possibles temes de conversa que van sorgir al llarg d'aquell sopar:
Infància, Arribada a París, Llum i Tempesta, Tradicions, Folklore i Misticisme, Amistat, Somnis i
Temors i La Màgia i l'Embruixament.

El Cicle Música D'Nits finalitzarà el 10 d'agost al Castell de la Trinitat, amb el concert íntim de Dolo
Beltran i Jordi Busquets.  Les entrades estan a la venda a la Ciutadella de Roses i a la web
rosescultura.cat. Els concerts comencen a les 22 h. El preu de les entrades és de 8 € (6,5€ amb el
carnet Rosescultura).

Més informació

Detecten un niu amb tres polls d'àliga cuabarrada al cap de Creus.

Reimplanten 150 colònies de corall vermell extret il·legalment del cap de Creus.

Arriba a Festival de Peralada el tenor de veu pura i lluminosa .
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Roses segueix ampliant l'enllumenat
telegestionat per a una major
eficiència energètica
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Aquest 2019 s'han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament
amb el que s'està instal·lant actualment en el sector del mercat municipal,
sumen un total de 19 equips renovats repartits per tot el municipi
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L'empresa municipal ROSERSA està treballant en l 'ampliació del sistema

d'enllumenat públic telegestionat a Roses, en aquesta ocasió en el sector del mercat

municipal. Amb aquest, són tres els nous equips telegestionats instal·lats en el qual

portem d'any, continuant així amb l'ampliació i modernització gradual de l'enllumenat

públic de la població.

El sistema telegestionat permet la gestió a distància mitjançant una web amb

informació en temps real i la programació de paràmetres que permeten una major

eficàcia i estalvi energètics. Entre les possibilitats que ofereix aquest control remot

està la programació astronòmica en l'encesa i apagada de la instal·lació, fet que

possibilita reduir l'horari de funcionament únicament a les hores en què l'enllumenat

és necessari.

Altres millores respecte al sistema tradicional és la informació que ofereix en temps

real de consums i tensió elèctrica, l'encesa i apagada de la instal·lació a distància i de

manera immediata sense haver de desplaçar operaris als diferents punts

d'enllumenat, la consulta d'històrics de consums i l'estabilització o reducció del flux

lluminós segons els necessitats de cada moment del dia.

A més, el sistema telegestionat permet actuar amb més celeritat en casos d'avaries o

per fer l'encesa i l'apagada d'una instal·lació per control remot, com per exemple en

les actuacions de focs artificials.

Aquest 2019 s'han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament amb el que

s'està instal·lant actualment en el sector del mercat municipal, sumen un total de 19

equips renovats repartits per tot el municipi. El consistori preveu la instal·lació gradual

d'aquest sistema en els gairebé 100 quadres d'enllumenat públic existents.

Autor: Redacció
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Aquest 2019 s'han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament
amb el que s'està instal·lant actualment en el sector del mercat municipal,
sumen un total de 19 equips renovats repartits per tot el municipi
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L'empresa municipal ROSERSA està treballant en l 'ampliació del sistema

d'enllumenat públic telegestionat a Roses, en aquesta ocasió en el sector del mercat

municipal. Amb aquest, són tres els nous equips telegestionats instal·lats en el qual

portem d'any, continuant així amb l'ampliació i modernització gradual de l'enllumenat

públic de la població.

El sistema telegestionat permet la gestió a distància mitjançant una web amb

informació en temps real i la programació de paràmetres que permeten una major

eficàcia i estalvi energètics. Entre les possibilitats que ofereix aquest control remot

està la programació astronòmica en l'encesa i apagada de la instal·lació, fet que

possibilita reduir l'horari de funcionament únicament a les hores en què l'enllumenat

és necessari.

Altres millores respecte al sistema tradicional és la informació que ofereix en temps

real de consums i tensió elèctrica, l'encesa i apagada de la instal·lació a distància i de

manera immediata sense haver de desplaçar operaris als diferents punts

d'enllumenat, la consulta d'històrics de consums i l'estabilització o reducció del flux

lluminós segons els necessitats de cada moment del dia.

A més, el sistema telegestionat permet actuar amb més celeritat en casos d'avaries o

per fer l'encesa i l'apagada d'una instal·lació per control remot, com per exemple en

les actuacions de focs artificials.

Aquest 2019 s'han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament amb el que

s'està instal·lant actualment en el sector del mercat municipal, sumen un total de 19

equips renovats repartits per tot el municipi. El consistori preveu la instal·lació gradual

d'aquest sistema en els gairebé 100 quadres d'enllumenat públic existents.
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El pianista Daniel Ligorio serà
l’encarregat d’oferir el quart concert del
Cicle Música D’Nits
 01/08/2019

Obres de Manuel de Falla, Claude Debussy i Ricard Viñes són les que interpretarà
amb el seu piano el músic Daniel Ligorio

El Cicle Música D’Nits arriba aquest diumenge al seu quart concert de la temporada,
oferint una nova oportunitat per gaudir d’una vetllada musical amb l’església
romànica de la Ciutadella de Roses com a escenari. En aquesta ocasió, el concert
anirà a càrrec del pianista Daniel Ligorio, que oferirà el seu recital ‘Embrujo en París’
amb obres de Manuel de Falla, Claude Debussy i Ricard Viñes.

L’estiu de 1910 l’escriptor i poeta francès Piere Louys va organitzar a casa seva un
sopar al qual van assistir gran nombre d’artistes, entre ells Debussy, de Falla i Viñes.
‘Embrujo en París’ és una fantasia del pianista Daniel Ligorio sobre l’intercanvi
cultural i artístic que els tres compositors van viure durant aquella vetllada, posant
en comú un món d’idees diferents entorn a la música en un context comú, el de
París de canvi de segle.

Ligorio s’imagina els artistes rememorant les seves vides i  expressant expectatives,
per la qual cosa divideix el concert que oferirà el proper diumenge en vuit seccions
que, a través d’una selecció de peces dels tres autors,  mostren els possibles temes
de conversa que van sorgir al llarg d’aquell sopar: Infància, Arribada a París, Llum i
Tempesta, Tradicions, Folklore i Misticisme, Amistat, Somnis i Temors i La Màgia i
l’Embruixament.

El Cicle Música D’Nits, que combina patrimoni i música, està tenint fins al moment
una molt bona afluència de públic, degut “a que són concerts, tot i no ser molts
atraients per al gran públic, de gran qualitat i, el que pretenem establint un
preus d’entrada prou econòmics és per a que, com a mínim, això no sigui
l’impediment per a que la gent gaudeixi música de qualitat”, ha manifestat el
regidor de Cultura, Èric Ibáñez.

El pròxim i darrer de concert d’aquest cicles finalitzarà el 10 d’agost al Castell de la
Trinitat, amb el concert íntim de Dolo Beltran i Jordi Busquets.

Les entrades estan a la venda a la Ciutadella de Roses i a la web rosescultura.cat. Els
concerts comencen a les 22 h. El preu de les entrades és de 8 € (6,5€ amb el carnet
Rosescultura).

Tags: A Roses, Ajuntament de Roses, Alt Empordà, Badia de Roses, Catalunya, Cicle Música D'Nits, Cilcle
D'Nits, Ciutadella, Ciutadella de Roses, Costa Brava, Empordà, Església Santa Maria de la Ciutadella, Festival
'Música D'Nits', Girona, Roses, Vila de Roses
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El Cicle Música D’Nits arriba aquest diumenge al seu quart concert de la temporada,
oferint una nova oportunitat per gaudir d’una vetllada musical amb l’església
romànica de la Ciutadella de Roses com a escenari. En aquesta ocasió, el concert
anirà a càrrec del pianista Daniel Ligorio, que oferirà el seu recital ‘Embrujo en París’
amb obres de Manuel de Falla, Claude Debussy i Ricard Viñes.

L’estiu de 1910 l’escriptor i poeta francès Piere Louys va organitzar a casa seva un
sopar al qual van assistir gran nombre d’artistes, entre ells Debussy, de Falla i Viñes.
‘Embrujo en París’ és una fantasia del pianista Daniel Ligorio sobre l’intercanvi
cultural i artístic que els tres compositors van viure durant aquella vetllada, posant
en comú un món d’idees diferents entorn a la música en un context comú, el de
París de canvi de segle.

Ligorio s’imagina els artistes rememorant les seves vides i  expressant expectatives,
per la qual cosa divideix el concert que oferirà el proper diumenge en vuit seccions
que, a través d’una selecció de peces dels tres autors,  mostren els possibles temes
de conversa que van sorgir al llarg d’aquell sopar: Infància, Arribada a París, Llum i
Tempesta, Tradicions, Folklore i Misticisme, Amistat, Somnis i Temors i La Màgia i
l’Embruixament.

El Cicle Música D’Nits, que combina patrimoni i música, està tenint fins al moment
una molt bona afluència de públic, degut “a que són concerts, tot i no ser molts
atraients per al gran públic, de gran qualitat i, el que pretenem establint un
preus d’entrada prou econòmics és per a que, com a mínim, això no sigui
l’impediment per a que la gent gaudeixi música de qualitat”, ha manifestat el
regidor de Cultura, Èric Ibáñez.

El pròxim i darrer de concert d’aquest cicles finalitzarà el 10 d’agost al Castell de la
Trinitat, amb el concert íntim de Dolo Beltran i Jordi Busquets.

Les entrades estan a la venda a la Ciutadella de Roses i a la web rosescultura.cat. Els
concerts comencen a les 22 h. El preu de les entrades és de 8 € (6,5€ amb el carnet
Rosescultura).
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Equip de telegestió de l'enllumenat públic de Roses

Roses amplia el servei de l’enllumenat
públic controlat per ordinador
 01/08/2019

Es tracta d’un sistema de telegestió que permet una major eficiència i estalvi
energètic de l’enllumenat públic

L’empresa municipal ROSERSA està treballant en l’ampliació del sistema
d’enllumenat públic telegestionat a Roses, en aquesta ocasió en el sector del
mercat municipal. Amb aquest, són tres els nous equips telegestionats instal·lats en
el què portem d’any, continuant així amb l’ampliació i modernització gradual de
l’enllumenat públic de la població.
“Hem d’aprofitar les avantatges de les noves tecnologies, i en aquest cas es
tracta de poder gestionar la xarxa de llum públic a través d’un ordenador, un
control, mitjançant una web, que ens permet la programació de l’encesa i
apagada de les llums, la qual cosa suposa un estalvi energètic al poder reduir
l’horari de funcionament únicament a les hores en què l’enllumenat sigui
estricament necessari”, ha afirmat el regidor d’Infraestructures i Serveis Públics,
Juan M. Fernández.

Altres millores respecte al sistema tradicional és la informació que ofereix en temps
real de consums i tensió elèctrica, l’encesa i apagada de la instal·lació a distància i
de manera immediata sense haver de desplaçar operaris als diferents punts
d’enllumenat, la consulta d’històrics de consums i l’estabilització o reducció del flux
lluminós segons les necessitat de cada moment del dia.

A més, el sistema telegestionat permet actuar amb més celeritat en casos d’avaries
o per fer l’encesa i l’apagada d’una instal·lació per control remot, com per exemple
en les actuacions de focs artificials. 

Aquest 2019 s’han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament amb el
que s’està instal·lant actualment en el sector del mercat municipal, sumen un total
de 19 equips renovats repartits per tot el municipi. El consistori preveu la instal·lació
gradual d’aquest sistema en els gairebé 100 quadres d’enllumenat públic existents.
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HOME  ROSES  MUNICIPI  ROSES SEGUEIX IMPLANTANT L’ENLLUMENAT TELEGESTIONAT PER A UNA
MAJOR EFÌCIÈNCIA ENERGÈTICA

L’empresa municipal ROSERSA està treballant en l’ampliació del sistema

d’enllumenat públic telegestionat a Roses, en aquesta ocasió en el sector del

mercat municipal. Amb aquest, són tres els nous equips telegestionats

instal·lats en el què portem d’any, continuant així amb l’ampliació i

modernització gradual de l’enllumenat públic de la població.

El sistema telegestionat permet la gestió a distància mitjançant una web

amb informació en temps real i la programació de paràmetres que permeten

una major eficàcia i estalvi energètics. Entre les possibilitats que ofereix

aquest control remot està la programació astronòmica en l’encesa i apagada

de la instal·lació, fet que possibilita reduir l’horari de funcionament

únicament a les hores en què l’enllumenat és necessari.

Altres millores respecte al sistema tradicional és la informació que ofereix en

temps real de consums i tensió elèctrica, l’encesa i apagada de la instal·lació

a distància i de manera immediata sense haver de desplaçar operaris als

diferents punts d’enllumenat, la consulta d’històrics de consums i

l’estabilització o reducció del flux lluminós segons les necessitat de cada

moment del dia.

A més, el sistema telegestionat permet actuar amb més celeritat en casos

d’avaries o per fer l’encesa i l’apagada d’una instal·lació per control remot,

com per exemple en les actuacions de focs artificials.

Aquest 2019 s’han instal·lat dos equips al passeig marítim que, juntament

amb el que s’està instal·lant actualment en elsector del mercat municipal,

sumen un total de 19 equips renovats repartits per tot el municipi. El

consistori preveu la instal·lació gradual d’aquest sistema en els gairebé 100

quadres d’enllumenat públic existents.
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Roses creu que el dispositiu contra el
top manta de Barcelona no resol el
problema i aposta per més
coordinació policial

El regidor de Seguretat, Joan Plana, diu que només ofereix resultats a "curt
termini" i que cal buscar "l'origen" del fenomen

ACN
Roses.‐L'Ajuntament de Roses ﴾Alt Empordà﴿ creu que el dispositiu policial
contra el top manta de Barcelona no resol la problemàtica i aposta per una
major coordinació entre els diferents cossos per eradicar el fenomen. El regidor
de Seguretat del municipi, Joan Plana, considera que la pressió només dona
resultats a "curt termini" i que persegueix "la fotografia" però que no actua en
l'origen del problema, que el municipi també pateix des de fa anys. Plana admet
que el fet que hi hagi una major presència policial té incidència en el nombre de
venedors però que s'hi han de destinar un nombre "ingent" de recursos que no
es poden sostenir en el temps i que obliguen a deixar de prestar altres serveis.

Roses creu que la mesura adoptada a Barcelona per combatre el 'top manta'
ofereix resultats a "curt termini" i "busca la fotografia" però que no "resol la
problemàtica". El regidor de Seguretat del municipi, Joan Plana, admet que la
pressió policial té incidència sobre els venedors però que els recursos que s'hi
han de destinar són tan elevats que obliguen a deixar de prestar altres serveis.
Per això, diu, no demanaran importar el model al seu municipi. "Nosaltres el que
volem són estratègies que siguin efectives i que es puguin sostenir en el temps
amb els recursos dels quals disposen", insisteix. En aquest sentit, aposta per
millorar la coordinació entre els diferents cossos policial i lluitar per eradicar el
problema "d'arrel". "Crec que és un error enfocar la venda il·legal només des
d'una perspectiva policial cal anar a l'origen en àmbits com el de l'estrangeria",
afegeix. Buscant la fórmulaEl municipi fa anys que pateix aquest fenomen i ha
provat múltiples fórmules. Entre elles, la seguretat privada. Cap a resultat ser
suficientment efectiva i, per això, aquest any han decidit no repetir‐ho. Plana diu
que el nombre exacte de venedors és difícil de quantificar però que el mes de
juliol n'han arribat a comptabilitzar al llarg del passeig de Santa Margarida uns
300, un centenar menys que durant el mateix mes de l'any passat. Plana ho
atribueix a les dificultats que troben per trobar on passar la temporada i admet
que en molts casos hi ha grup de persones que ocupen pisos i després els
relloguen als venedors. Agents de paisàAquest any, l'equip de govern ha
reforçat la plantilla de la Policia Local amb vuit agents i ha restringit les vacances
durant els mesos de juliol i agost per tenir tots els efectius del cos, que
actualment compta amb 44 agents. "Nosaltres fugim de les estratègies
propagandístiques per això les actuacions que estem fent són amb agents de
paisà i abans que arribin al passeig marítim", explica. L'objectiu és evitar
situacions de conflicte i de perill entre els turistes de la zona. Amb aquestes
mesures, assegura, ja han aconseguit comissar més material que en tota la
temporada passada.
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